
 

Tune den 15. oktober 2019 

Til Folketingets Trafikudvalg 

 

I henhold til aftale skal vi herved fremsende supplerende spørgsmål. 

Støj 

Vi har arbejdet flere år med Fingerplanen og er bekendt med støjgrænser 

i Fingerplan 2019, Erhvervsministeren ændrede støjgrænserne og område 

således, at Tune ikke kom på 50 DB hvilket betød, at vi ikke kan bygge vort 

plejehjem. Der lægges et påbud på os. 

Ring 5 syd, Vejdirektoratet og Miljøstyrelsen fortæller, at vi skal acceptere 

støj på 58 DB fra en motorvej, dette kan ikke accepteres. 

3 DB er den dobbelte støj, så hver gang støjen går op med 3 DB fordobles 

den støj som vi og de næsten 1000.000 borgere der bor langs den måske 

kommende motorvej skal leve med. 

De tal der bruges af vejdirektoratet og miljøstyrelsen, er i strid med WHOs 

anbefalinger. 

El biler. 

Der siges mange positive ting om elbiler, men vi hører ikke meget om Dansk 

Energis rapport om investering, hvor vi læser om en meget stor investering i 

elnettet, måske 40 milliarder. 

Rapport vedhæftet 

Vi ser ikke, at disse mange penge er afsat i regeringens budget. 

Med venlig hilsen 

Tune Lokalrådsforening 

Sven Edelmann 
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